
U Z N E S E N I A   
z 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kalši, 

ktoré sa konalo dňa 11. októbra 2021 
 

 

 

Uznesenie č. 20/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kalši schvaľuje návrh programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Kalši.  

 

Hlasovanie 

Prítomní: 
6 

Juraj Toth, Ing. Miroslav Urban, Ing. Robert Molnár, Ing. Peter Florek 

Mgr. Anna Verbová, Denisa Čigášová,   

Neprítomní: 1 František Ičo 

Za: 
6 

Juraj Toth, Ing. Miroslav Urban, Ing. Robert Molnár, Ing. Peter Florek 

Mgr. Anna Verbová, Denisa Čigášová,   

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
 

V Kalši dňa 11.10.2021  

 

Ing. Gabriela Ivaňáková  

                starostka obce  

 

  

 

    

Uznesenie č. 21/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kalši schvaľuje úpravu rozpočtu obce Kalša rozpočtovým opatrením 

č. 06/2021. 

 

Hlasovanie 

Prítomní: 
6 

Juraj Toth, Ing. Miroslav Urban, Ing. Robert Molnár, Ing. Peter Florek 

Mgr. Anna Verbová, Denisa Čigášová,   

Neprítomní: 1 František Ičo 

Za: 
6 

Juraj Toth, Ing. Miroslav Urban, Ing. Robert Molnár, Ing. Peter Florek 

Mgr. Anna Verbová, Denisa Čigášová,   

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
 

 

V Kalši dňa 11.10.2021 

 

Ing. Gabriela Ivaňáková  

                starostka obce  

  

  

 



Uznesenie č. 22/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kalši schvaľuje projektový zámer „BRKO v obci Kalša-

predchádzanie vzniku a zhodnocovanie.“ (kompostéry, drvič konárov...) 

 

Hlasovanie 

Prítomní: 
6 

Juraj Toth, Ing. Miroslav Urban, Ing. Robert Molnár, Ing. Peter Florek 

Mgr. Anna Verbová, Denisa Čigášová,   

Neprítomní: 1 František Ičo 

Za: 
6 

Juraj Toth, Ing. Miroslav Urban, Ing. Robert Molnár, Ing. Peter Florek 

Mgr. Anna Verbová, Denisa Čigášová,   

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
 

 

V Kalši dňa 11.10.2021 

 

 

Ing. Gabriela Ivaňáková  

                starostka obce  

  

 

  

Uznesenie č. 23/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kalši súhlasí s výstavbou vysokorychlostného optického internetu 

v obci Kalša v zmysle žiadosti firmy UNITRIX-systems s.r.o. Košice. 

 

Hlasovanie 

Prítomní: 
6 

Juraj Toth, Ing. Miroslav Urban, Ing. Robert Molnár, Ing. Peter Florek 

Mgr. Anna Verbová, Denisa Čigášová,   

Neprítomní: 1 František Ičo 

Za: 
6 

Juraj Toth, Ing. Miroslav Urban, Ing. Robert Molnár, Ing. Peter Florek 

Mgr. Anna Verbová, Denisa Čigášová,   

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
 

 

V Kalši dňa 11.10.2021 

 

 

 

Ing. Gabriela Ivaňáková  

                starostka obce  

  

  

 

 

 

  



Uznesenie č. 24/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kalši nechvaľuje cenovú ponuku na opravu výtlkov v obci Kalša 

firmy Výtlky s.r.o. (vyčistenie výtlku, nasypanie granulátu, zahriatie...) 

 

Hlasovanie 

Prítomní: 
6 

Juraj Toth, Ing. Miroslav Urban, Ing. Robert Molnár, Ing. Peter Florek 

Mgr. Anna Verbová, Denisa Čigášová,   

Neprítomní: 1 František Ičo 

Za: 
6 

Juraj Toth, Ing. Miroslav Urban, Ing. Robert Molnár, Ing. Peter Florek 

Mgr. Anna Verbová, Denisa Čigášová,   

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
 

 

V Kalši dňa 11.10.2021 

 

Ing. Gabriela Ivaňáková  

                starostka obce  

  

 

  

Uznesenie č. 25/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kalši neschvaľuje návrh p. Ivety Ňarjašovej vo výške 30 eur za 1 m2 

za odkúpenie jej spoluvlastníckeho podielu v parc.č. 213 a 214 v k.ú. Kalša a spoluvlastníckeho 

podielu v rodinnom dome súpisné č. 126 nachádzajúcom sa na parc.č.213 v k.ú. Kalša. 

 

 

 

Hlasovanie 

Prítomní: 
6 

Juraj Toth, Ing. Miroslav Urban, Ing. Robert Molnár, Ing. Peter Florek 

Mgr. Anna Verbová, Denisa Čigášová,   

Neprítomní: 1 František Ičo 

Za: 
6 

Juraj Toth, Ing. Miroslav Urban, Ing. Robert Molnár, Ing. Peter Florek 

Mgr. Anna Verbová, Denisa Čigášová,   

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
 

 

V Kalši dňa 11.10.2021  

 

 

  

Ing. Gabriela Ivaňáková  

                starostka obce  

 

  

 

 



 

 

Uznesenie č. 26/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kalši berie na vedomie 

 

1. informáciu o úprave príjmov a výdavkov rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 03-

05 a 07, 08/ST/2020. 

2. správu nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2020, 

3. informáciu starostky obce o realizácii projektu “Predškoláci“ z dôvodu zvýšenia 

kapacity miest v materskej škole, 

4. informáciu starostky obce o odovzdaní a prevzatí staveniska pre projekt 

Protipovodňová ochrana obce Kalša. 

 

 

Hlasovanie 

Prítomní: 
6 

Juraj Toth, Ing. Miroslav Urban, Ing. Robert Molnár, Ing. Peter Florek 

Mgr. Anna Verbová, Denisa Čigášová,   

Neprítomní: 1 František Ičo 

Za: 
6 

Juraj Toth, Ing. Miroslav Urban, Ing. Robert Molnár, Ing. Peter Florek 

Mgr. Anna Verbová, Denisa Čigášová,   

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
 

 

V Kalši dňa 11.10.2021  

  

 

        Ing. Gabriela Ivaňáková  

                starostka obce  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



O B E C     K A L Š A  
 

Z Á P I S N I C A 

 

z 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kalši dňa 11. októbra 2021 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Program:  

1. Otvorenie zasadnutia a konštatovanie uznášaniaschopnosti OZ. 

2. Určenie zapisovateľa.  

3. Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva v Kalši. 

4. Úprava rozpočtu Obce Kalša rozpočtovým opatrením. 

5. Správa nezávislého audítora o výsledkoch overenia konsolidovanej účtovnej závierky 

k 31.12.2020. 

6. Rôzne 

7. Záver 

 

K bodu č. 1, 2 a 3: 

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej OZ) otvorila a viedla starostka obce Ing. 

Gabriela Ivaňáková. Skonštatovala, že neprítomný je jeden poslanec (p. Ičo) a OZ je 

uznášania schopné. Za zapisovateľku určila p. Annu Tothovú.  

 P. starostka oboznámila prítomných s programom zasadnutia. K programu neboli 

žiadne pripomienky a bol jednohlasne schválený. 

 

K bodu č. 4: 

 P. starostka predložila OZ na schválenie návrh na úpravu rozpočtu rozpočtovým 

opatrením (ďalej „RO“) č. 06/OZ/2021, ktoré rieši navýšenie čerpania finančných 

prostriedkov z úveru v súvislosti s úpravou priestorov v materskej škole – zriadenie 

novej triedy pre predškolákov. Išlo o práce, ktoré boli prevedené naviac oproti 

poskytnutej dotácii. V súvislosti so zriadením novej triedy  bolo potrebné prijať ešte 

jednu učiteľku. P. starostka informovala poslancov, že novozriadené priestory sú 

schválené Regionálnym úradom verejného zdravotníctva v Košiciach na tento školský 

rok; v prípade zachovania týchto priestorov aj v budúcnosti je potrebné rozšíriť 

hygienické zariadenia. Poslanci túto úpravu rozpočtu jednohlasne schválili.  

 Rozpočtové opatrenia č. 03/ST/2021, 04/ST/2021, 05/ST/2021, 07/ST/2021,  

08/ST/2021 zobrali poslanci na vedomie.   

 

K bodu č. 5: 

Správu nezávislého audítora o výsledku overenia konsolidovanej účtovnej závierky k 31. 12. 

2020, ktorú vypracovala Ing. Baňacká predniesla poslancom starostka obce. OZ ju vzalo na 

vedomie. 

 

K bodu č. 6:  

 P. starostka informovala poslancov: 

 o ponuke spoločnosti UNITRIX – satelitná televízia a internet pre občanov, vedenie 

optických káblov po rozhlasových stĺpoch a v prípade potreby doplnenie nových stĺpov, 

pričom v ponuke bolo aj vysielanie z kostolov. P. Čigášová uviedla, že má informácie, 

že aj spoločnosť ANTIK má záujem prevádzkovať satelitnú televíziu v obci. P. starostka 

informovala, že so spoločnosťou ANTIK už prebehli nejaké rokovania, avšak neboli 

zatiaľ ukončené k spokojnosti zo strany obce. Podobná ponuka bola aj od spoločnosti 



SLOVAK TELEKOM. Čo sa týka ponuky spoločnosti UNITRIX, vstupná investícia by 

bola cca 20,- € a mesačný poplatok za televíziu (základný balík) 5,99 € a za internet 10,- 

€. OZ súhlasilo so žiadosťou spoločnosti UNITRIX a poverilo starostku obce 

rokovaním o podmienkach. 

 o ponuke spoločnosti VÝTLKY, ktorá sa zaoberá opravou výtlkov na miestnych 

komunikáciách. Technológia tejto firmy spočíva vo vysušení výtlku, zasypaní 

granulátom a jeho následným zahriatím. P. starostka sa vyjadrila, že táto technológia 

nemusí byť celkom dobrá a otázna je aj trvácnosť. Informovala OZ o tom, že obec má 

spracovaný projekt na opravu miestnych komunikácií a čaká sa na výzvu. Je na 

zváženie, či sa oplatí investovať do opravy komunikácií. Ing. Mantič vyjadril názor, či 

by nebolo dobré osloviť inú spoločnosť, ktorá by opravila výtlky klasickým asfaltom. 

Poslanci sa vyjadrili, že by bolo lepšie počkať s opravami až po zime. 

 o tom, že do konca októbra je možné zapojiť sa do výzvy podávanie projektov na 

zaobstaranie kompostérov, drvičov drevnej hmoty, dnádob na kuchynský odpad. OZ 

schválilo projektový zámer v súvislosti s biologicky rozložiteľným komunálnym 

odpadom.  

 o reakcii p. Ivety Ňarjašovej na ponuku zo strany obce na odkúpenie zvyšnej časti 

nehnuteľnosti po nebohom Alexandrovi Ňarjašovi, a to 20,- € za m2. P. Ňarjašová 

s touto ponukou nesúhlasila, vyjadrila sa, že chce 30,- € za m2. P. starostka vyslovila 

názor, že by to nebolo spravodlivé voči ostatným spoluvlastníkom. Poslanci navrhli 

zaslať p. Ňarjašovej zmluvu podpísanú zo strany obce. 

 o tom, že sa začalo s realizáciou prác na protipovodňovej ochrane; je potrebné počkať 

na povolenie na výrub stromov. 

 P. Čigášová predniesla návrh Rady školy na zvýšenie poplatku v školskom klube detí 

z 3,- € na 4,- €. V súvislosti s týmto je potrebné pripraviť návrh všeobecne záväzného 

nariadenia. 

 

 

K bodu č. 7: 

Starostka obce Ing. Ivaňáková sa prítomným poďakovala za účasť na zasadnutí a ukončila 18. 

zasadnutie OZ. 
 

V Kalši 12. 10. 2021 

Zapísala: Anna Tothová 

 

 

 


